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کوبل داوری بین المللی زنان، قاضی حساس ترین دیدار هفته
هفته اول سوپرلیگ زنان ظهر جمعه از ساعت ۱۴ با انجام سه دیدار 
آغاز خواهد شــد و در ادامه دو دیدار حساس دیگر شنبه ۳۰ مهر برگزار 
می گردد. اما حساس ترین دیدار هفته، تقابل دو تیم سپاهان و شهرداری 
سیرجان است که در سال گذشته عنوان دومی و سومی لیگ را کسب 
کرده بودند، این دیدار به میزبانی سپاهان در اصفهان برگزار می شود و 
بر اساس اعلام ســازمان لیگ، قضاوت این مسابقه حساس به عهده 
مهسا قربانی، داور بین المللی و کاندیدای قضاوت در داور ۲۰۲۳ زنان 

خواهد بود و انسیه خبازمافی نژاد نیز که کمک داور بین المللی و مطرح 
فوتبال زنان است، به عنوان کمک داور اول، قربانی را در قضاوت این 
دیدار یاری خواهد کرد. همچنین بر اساس تصمیم کمیته داوران، حدیثه 
مهدوی و زهرا رئیســی نیز کمــک داور دوم و داور چهارم این دیدار 
خواهند بود.کوبل داوری هر پنج دیدار هفته نخســت پانزدهمین دوره 
لیگ برتر زنان به شرح زیر است.جمعه ۲9 مهر ۱۴۰۱کیان نیشابور و 
فرا ایساتیس کران فارس داوران: راحله پشابادی، زهرا رمرودی، پرند پور 

میرزا بیگی، مهسا محمدجانی ناظر: سمانه محسنیزارع باتری کردستان 
و پالایش گاز ایلام داوران: ســحر بی باک، آتنا لشنی، زینب منادیان 
زاده، الهه سینکایی ناظر: پریسا مرادیخاتون بم و بادرود تهران داوران: 
زهرا مرادی شهدادی، مریم رازمندی پور، فاطمه زمانی، فاطمه صالح 
آبادی ناظر: رقیه پرتوی شــنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۱ فولاد مبارکه سپاهان 
و شــهرداری سیرجان داوران: مهســا قربانی، انسیه مافی نژاد، حدیثه 

مهدوی، زهرا رئیسی ناظر: جمیله کشاورز

ورزشی

اخبار کوتاه 

امیررضا واعظ آشتیانی در گفت وگویی تلفنی با رادیو 
ایران در خصوص تغییرات مدیریتی استقلال صحبت 
کرد. مدیرعامل اسبق آبی پوشان که به شدت از رفتار 
وزارت ورزش با مصطفی آجورلــو و نحوه برکناری 
او، انتقاد داشــت، در بخشــی از این گفت وگو درباره 

انتخاب مجدد علی فتح الله زاده نیز صحبت کرد.
 اگر آجورلو را نمی خواستید با خودش 

صحبت می کردید
او در ابتدا درباره تغییرات مدیریتی باشگاه استقلال، 
اینکه وزارت ورزش اعلام کرده در آینده از مصطفی 
آجورلو نیز تقدیر خواهــد کرد گفت: نه به این نحوه 
برکناری و نه به تقدیری که قرار اســت انجام شود! 
در حالت منطقی و منصفانه، رفتار اخلاقی و مدیریتی 
اقتضا می کرد که اگر آقای آجورلو را نمی خواستند، او 
را جداگانــه صدا می کردند و می گفتند ما می خواهیم 
رفقای خوبی برای هم باشیم اما نمی توانیم همکاران 
خوبی باشــیم؛ شــما را به خیر و ما را به سلامت. نه 
اینکه شــبانه به هیئت مدیره زنــگ بزنند و بگوند 
بیایید صورتجلســه کنیم. چرا شــب؟ مگر روز را از 
آنها گرفتند؟ اگر دیروز صبح اتفاق می افتاد، مســئله 

خاصی بود؟
 رفتار شما در بی اخلاقی حرفه ای بود نه 

در مدیریت
او ادامــه داد: نکتــه این اســت که مــا بی جهت 
حاشیه ســازی و هزینه تراشی می کنیم؛ حوزه ورزش 

و فوتبال را با ســوءتدبیر به سمت و سویی می بریم 
که برای آن حاشیه درســت شود. البته هیچ مدیری 
بی عیب نیست و انتقاد به عملکرد آقای آجورلو بوده 
و هســت اما این دلیل  نمی شــود که غیراخلاقی و 
غیرحرفــه ای رفتار کنیم. من دیروز مطلبی را از قول 
یکی از مســئولان وزارت ورزش می خواندم که گفته 

بود این جابجایی کاملا حرفه ای است؛ من می خواهم 
بگویم ابتدا مفهوم »حرفه ای« را بیاموزید و ســپس 
ادعــا کنید ایــن کار حرفه ای بود. کجــای این کار 
حرفه ای بود؟ اگر به لحــاظ حرفه ای بخواهیم نگاه 
کنیم، این کار بی اخلاقــی حرفه ای بود؛ نه مدیریت 

حرفه ای!

 آجورلو پر از ایراد است اما شما آماتور هستید!
واعظ آشتیانی تصریح کرد: همه معایب روزگار منتسب 
به آقای آجورلو اما آیا این کار به این شکل و به این نحو 
پسندیده بود؟ این روش و نوع برخورد به هیچ وجه خوب 
نیست. خیلی بهتر از این، می توانستند این کار را انجام 
دهنــد. من با صراحت می گویم همه عیوبی که مدنظر 

آقایان اســت، منتســب به آقای آجورلو اما این برخورد 
نشان می دهد آماتور هستند و سوءمدیریت دارند. همین 
مسئله باعث ایجاد حاشیه و هزینه تراشی در حوزه ورزش 

می شود و این جای تاسف دارد.
 چرا فضا را برای مدیران جدید باز نمی کنید؟

مدیرعامل اسبق اســتقلال در خصوص انتخاب علی 
فتح الله زاده بیان کرد: من در اخبار خواندم که ظاهرا به 
آقای ماجدی و آقای مددی هم پیشنهاد شده اما این دو 
عزیز نپذیرفتنــد و در نهایت، آقای فتح الله زاده پذیرفته 
است. امیدوارم که موفق باشند اما برای خود من سوال 
است که ایشان آمده چه نکته نهفته ای را که در گذشته 
باقی مانده، احیا کند؟ ایشان هر چیزی که بنا بوده بکارد، 
در گذشته کاشته و هر چیزی هم که از عملکرد ایشان 
بوده، درو شده اســت. برای من جای تعجب است که 
وزارت ورزش یا ســازمان سابق ورزش، همواره ایشان 
را برداشتند و دوباره در نوبت های دیگر، ایشان برگشته 
است؛ امیدوارم موفق شوند اما واقعا در حوزه فوتبال افراد 
تواناتر، میدان دیده تر، جوان تر و خوش فکرتر وجود ندارد 
که ما همواره به دنبال دو سه فرد خاص برویم؟ چرا فضا 
را باز نمی کنید؟ دنبال چه چیزی هستید؟ خطاب من به 
وزارت ورزش است نه شخص آقای فتح الله زاده. دنبال 

چه چیزی می گشتید؟
 امیدوارم فتح الله زاده دل شیر داشته باشد 

او در پاســخ به اینکه حضور فتــح الله زاده تغییری 
در شیب نتیجه گیری اســتقلال ایجاد خواهد کرد یا 

خیر گفت: آمدن آقای فتح الله زاده، شــباهت هایی به 
زمان آمدن من داشــت؛ من هفته پنجم به استقلال 
آمدم، البته با این تفاوت که استقلال در لیگ در رتبه 
هفدهم بود و قهرمان شــد اما ایشان زمانی آمده که 
استقلال صدر جدول است. ایشان چه تضمینی دارد 
که تیم قهرمان شــود و یا اگر تیم قهرمان نشــود، 
چه پاســخی دارد؟ نکته مهم تــر چگونه تعهد کرده 
بدهی هــای پادوانی، اســتراماچونی و ... را تامین و 
پرداخت کند؟ امیــدوارم که به قول آقای قطبی دل 

شیر داشته باشد و نتایج مثبتی بگیرد.
* مدیرعامل جدید استقلال هیچ بهانه ای ندارد

وی در پایان در واکنش به اینکه شاید وزارت ورزش 
تضمین پرداخت بدهی ها را به فتح الله زاده داده است 
گفــت: من بعید می  دانم چــون وزارت ورزش چنین 
بضاعتــی نــدارد. آورده وزارت ورزش و دولت برای 
استقلال و پرسپولیس، اسپانسرهایی است که با اجبار 
دولت می آید؛ این هم آورده بدی نیســت ولی نکته 
مهم این بدهی هاســت. آقای فتــح الله زاده در آینده 
نمی تواند هیچ بهانه ای داشــته باشد چون شرایط را 
دیده و پذیرفته است. ایشان نمی تواند در آینده بگوید 
اینطور بود و آســمان این رنگی بود و ابر و آفتاب و 
مهتاب بــود؛ این ها برای افکار عمومی قابل پذیرش 
نیست چون ایشان شــرایط را دیده و پذیرفته است .  
امیدوارم که از پس این مشــکلات برآید و بتواند به 

نتایج خوب برسد و تیم را هم قهرمان کند .

مشاور اقتصادی استقلال هم در سمت 
خود ابقا شد

با وجود تغییرات روی صندلی ریاســت باشــگاه استقلال و 
حضور علی فتح الله زاده به جای مصطفی آجورلو، اما تغییرات 
چندانــی در بخش هــای مدیریتی این باشــگاه رخ نداده و 
تاکنون بخش رســانه ای و معاونت ورزشی آبی ها ابقا شده 
اند.دیگر شــخصی که در ســمت خود باقی می ماند، مشاور 
اقتصادی باشگاه استقلال است. علی دولتشاهی که در زمان 
آجورلو به این باشــگاه آمد و در راســتای حضور این باشگاه 
در بــورس وظایف مهمی را برعهده داشــت، به فعالیتش در 
اســتقلال ادامه می دهد. او که دیروز راهی محل ساختمان 
باشگاه استقلال شــده بود، در پی اصرار خبرنگاران مبنی بر 
صحبت با رســانه ها گفت: علی رغــم اینکه برای مصاحبه 
کسی من را منع نکرده اما احترام حکم می کند فعلا صحبتی 

انجام ندهم.

فرصت 180 دقیقه ای دانیال برای تیم ملی
بعــد از جدایــی رامین رضاییــان، پرسپولیســی ها دانیال 
اســماعیلی فر را به خدمت گرفتند و این مدافع توانسته طی 
هشــت بازی ۳ پاس گل به نام خــود کند و یکی از برترین 
گلســازان این فصل در رقابت با هافبک برزیلی تراکتور لقب 
گیرد. مدافع راســت پرسپولیس که در تلاش است خود را به 
تفکرات کارلوس کی روش نزدیک کند و شــانس حضور در 
جام جهانی را به دســت بیاورد، طــی دو اردوی ارزیابی فنی 
نیز نتوانسته شــانس حضور در جمع نفرات مدنظر کارلوس 
کی روش را به دست بیاورد. اتفاقی که باعث شده او فرصت 
کوتاهی برای این موضوع پیش روی خود داشــته باشد. در 
حال حاضر رامین رضاییان و صادق محرمی گزینه های اصلی 
کارلوس کی روش برای این پست محسوب می شوند و صالح 
حردانی نیز توانسته خود را به جمع اردونشینان نزدیک تر کند. 
این مســاله باعث خواهد شد تا دانیال اسماعیلی فر تنها طی 
دو بــازی مقابل ملوان بندرانزلی و مــس کرمان که در این 
فصل به لیگ برتر صعود کرده اند، فرصت داشــته باشــد تا 
با نمایشــی شــاید خارق العاده خود را به کارلوس کی روش 
نزدیک کرده و جواز حضور در لیست وی را به دست بیاورد. 
دانیال طی ســه بازی اخیر نتوانسته پاس گلی برای تیمش 
شکل دهد و سرخپوشان طی این مقطع تنها یک گل به ثمر 
رســانده اند. باید دید ۱8۰ دقیقه طلایی مقابل دانیال او را به 
لیســت نزدیک خواهد کرد یا او رویایی ترین تورنمنت دوران 

فوتبالی اش را از دست خواهد داد.

اماراتی ها بلیت تمرین یاران مسی را 
هم خریدند!

روزنامه امارات الیوم نوشته است که براساس اعلام شورای 
ورزش ابوظبی، بلیت های دیدار دوســتانه امارات و آرژانتین 
که در تاریخ ۱6 نوامبر )۲5 آبان( به میزبانی استادیوم محمد 
بن زاید پایتخت ابوظبی برگزار می شــود، در زمانی کمتر از 
۲۴ ساعت به فروش رسیده و بلیت ها به طور کامل فروخته 

شده است.
این در شــرایطی اســت که اماراتی ها برای یکی از تمرین 
هــای تیم ملی آرژانتین نیز بلیت فروشــی کــرده اند. قرار 
است یک جلســه تمرینی یاران لیونل مســی نیز، در تاریخ 
۱۳ نوامبــر )۲۲ آبان( با حضور هواداران و در ورزشــگاه آل 
نهیان ابوظبی برگزار شــود و بلیت های آن نیز برای فروش 
در دسترس قرار گرفته است. بلیت های حضور در تمرین آلبی 
سلسته با قیمت ۲5 درهم )۲۲۰ هزار تومان( در حال فروش 
اســت و به هواداران اماراتی این فرصت را می دهد تا یکی از 
برجسته ترین بازیکنان فوتبال ۲ دهه اخیر، یعنی لیونل مسی، 

برنده هفت بار توپ طلا را از نزدیک ببینند.
ســتارگان دیگر تیم ملی آرژانتین ماننــد لائوتارو مارتینز، 
خولیــان آلوارز، خواکیــن کوریا، رودریگو دپــل و ... نیز در 
امــارات حاضــر خواهند بود. پیش از این، قــرار بود که دی 
ماریا و پائولو دیبالا نیز برای این بازی دوســتانه راهی دبی 
شوند که به خاطر آسیب دیدگی، سفر این ۲ ستاره به امارات 

لغو شده است.

واعظ آشتیانی: 

شما در بی اخلاقی حرفه ای هستید

 پــس از برکناری مصطفی آجورلو از مدیریت باشــگاه اســتقلال، روز گذشــته علی 
فتح الله زاده رســما با حکمی از ســوی وزیر ورزش و جوانان بــه عنوان مدیرعامل این 
باشگاه انتخاب شد. داوود سیدعباسی، پیشکسوت آبی پوشان درباره این تغییر به خبرنگار 
ما گفت: من نمی دانم علت اصلی برکناری آقای آجورلو چیســت اما آقای فتح الله زاده از 
استقلالی های قدیمی هستند که در زمان حضور در استقلال هم عملکرد خوبی داشته اند. 
زمانی که من به استقلال آمدم، آقای فتح الله زاده بودند. فکر می کنم مدیرعامل کاربلدی 

هستند و می توانند همان روند خوب استقلال را پیاده کنند.
او ادامه داد: عملکرد آقای فتح الله زاده در دوران حضور من در استقلال و حتی پیش از 
آن عالی بود. ایشــان یک استقلالی دو آتشه است که هم محبوب هواداران است و هم 
یک چهره کاریزماتیک برای تیم محســوب می شود. سیدعباسی، در ارزیابی از عملکرد 
آجورلو در دوران حضور در باشگاه استقلال عنوان کرد: می توان از عملکرد آقای آجورلو 
هم دفاع کرد؛ جدا از حواشی که اطراف استقلال بوده، اگر به نتایج و عملکرد فنی نگاه 
کنیم، این  تیم ســال ها قهرمان نشده بود اما با حضور ایشان این اتفاق افتاد. از این نظر 

قابل دفاع است اما از نظر حاشیه ای هیچ نظری ندارم.
او در ادامه گفــت: آقای آجورلو با پاس تهران که یک تیم نظامی بود به فوتبال ایران 
معرفی شــد. ما سال های ســال افراد نظامی را در راس مدیریت تیم های مان داشتیم و 
برای مثال ســردار رویانیان در پرسپولیس حضور داشت اما من فکر می کنم بهتر است 
برای تیم های مردمی مدیرعامل های غیرنظامی انتخاب شــوند اما به هر حال داســتان 

تیم های نظامی متفاوت است.

روز گذشته شــایعاتی در خصوص حضور افرادی در هتل محل اقامت 
اعضای تیم فولاد در شــب قبل از بازی با پیکان مطرح شد و برخی از 
رسانه های فارسی زبان مدعی شدند، این نیروها با هماهنگی حمیدرضا 

گرشاسبی و برای احضار وریا غفوری وارد اردوی فولاد شده بودند.
حمیدرضا گرشاسبی دیروز در گفت وگویی با خبرنگار ما درباره این خبر 
توضیح داد: من بعد از بازی متوجه شــدم کــه نامه ای آمده که به وریا 
غفوری تحویل داده شود و به هیچ وجه موضوع دستگیری وجود نداشت 
و این صحبت ها کذب است. در ثانی وریا غفوری و خانواده  او به خوبی 
می دانند من به چه شکل و زمانی که استقلال ایشان را نمی خواست، با 
درخواست کادرفنی، تلاش خود را کردم تا این بازیکن را جذب کنم. نه 
تنها وریا بلکه تمام بازیکنان شــاهد هستند من تمام قد از آنها حمایت 
کردم؛ کافی است با یکی از آنها صحبت کنید و اگر یکی این موضوع را 
رد کرد و گفت من با آنها مشــکل یا موضعی دارم من از فولاد می روم. 
این صحبت ها شــایعات ناجوانمردانه اســت همه دیدند وریا در همین 
بازی هم حضور داشــت و بازی کرد.  او ادامه داد: کسی نمی تواند نظر 
خود را در مســائل کلی به من تحمیل کند چه برســد به یک تصمیم 
شخصی. در زمان حضور در پرسپولیس وزیر از من خواست که برانکو از 
این تیم برود ولی من کاری را کردم که خواســت هواداران بود و همین 
موضوع باعث شــد من از این باشگاه کنار گذاشته شوم. زمان برگزاری 
ســوپرجام نیز کلی نامه آمد که بــا تعویق آن موافقت کنیم اما من پای 
خواسته هواداران ایستادم و زیر بار این درخواست نرفتم؛ این موضوع که 

یک بحث فردی است و به تصمیم گیری من ارتباطی ندارد.  
مدیرعامل فولاد خوزســتان در خصوص حواشــی بازی با استقلال و 
بســتن مچ بندهای مشکی توسط برخی از بازیکنان این تیم عنوان کرد: 
در هر صورت هشدارهایی داده می شــود و از ما می خواهند که باشگاه 

فعالیت غیر ورزشی نکند اما اینکه فشاری وجود داشته باشد تا ما دخالت 
کنیم، به هیچ وجه درســت نیســت. از چند روز قبل از بازی با استقلال 
تا چند روز بعد از این بازی، ما با وجود مشــکلاتی که داشتیم، نتوانستم 
بازیکنان را ببینیم چه برسد که بخواهیم توصیه ای به آنها بکنیم. باز هم 
می گویم بازیکنان هستند و می توانید صحت و سقم این ماجرا را از آنها 
جویا شوید. از طرفی اگر موضوعی امنیتی باشد کاری از دست کادرفنی 

و مدیریت برنمی آید و از حیطه اختیارات ما قطعا خارج خواهد بود.  
وی در خصــوص گلایه جواد نکونام از باشــگاه فــولاد به دلیل عدم 
پیگیری مســائل مربوط بــه داوری گفت: ما صحبــت کردیم و گفت 
اعصابم خراب بود. ما چطور پیگیری نمی کنیم؟ مثلا من بگویم بازیکن 
حریف چرا می خوابی؟ هر زمان ایشان گفته یک داور شبهه دارد و قبلا 
برای ما خوب ســوت نزده، پیگیر شدیم و تمام نامه ها نیز موجود است؛ 
خودش هم پیگیر اســت و ما با هم هماهنگ هســتیم. هیچ دلخوری 

نداریم و روزهای قبل هم با هم بودیم.

مجتبی انصافی، بازیکن سالیان دور استقلال که با این تیم در زمان حضور 
امیر قلعه نویی به قهرمانی در جام حذفی هم رسیده بود، یک ماجرای عجیب 
و غریب با مدیران باشگاه استقلال را پشت سر گذاشته است. انصافی که این 
روزها به عنوان سرمربی داماش تهران در لیگ سه مشغول به کار است، در 

همین خصوص گفتگویی سه داشت که در ادامه آن را می خوانید؛
* آقای انصافی بعد از یک دوره همکاری با آکادمی باشــگاه 

استقلال از این باشگاه جدا شدید؟
- بله در زمان حضــور آقای مراغه چیان در راس آکادمی، به عنوان مربی 
و دستیار علیرضا اکبرپور در تیم نوجوانان استقلال مشغول به کار شدم که 

با تغییر در مدیریت آکادمی و جدایی آقای اکبرپور من هم از تیم جدا شدم.
* گویا طلبی هم از آن دوران داشــتی که به طرز عجیب و 

غریبی دیگر دستت را نمی گیرد؟
- والله چه بگویم... من ۱۲7 میلیون تومان از باشگاه استقلال طلب داشتم 
که چندین و چندبار بابت دریافت آن به باشــگاه مراجعه کردم اما هربار من 
را از سر باز کردند. در نهایت گفتم که دوست ندارم به عنوان بازیکن سابق 
استقلال از این تیم شکایت کنم اما چاره ای برای من نگذاشتند و مجبور شدم 
به کمیته تعیین وضعیت مراجعه کنم. بعد از اینکه حکم محکومیت باشگاه را 

گرفتم، تازه تلفن ها شروع شد.
* از طرف باشگاه برای توافق؟

- بله. آرش برهانی که دیگر مدیر آکادمی استقلال شده بود، با من صحبت 
کرد و به من گفت طلبم را ببخشم، در ازای آن یا سرمربی تیم ب امید های 
استقلال شوم، یا مربی نوجوانان. با آرش پیش آجورلو رفتیم و سعید فتاحی 
هم بود و حتی فتاحی به خاطر اینکه قرار شد طلبم را ببخشم، به من قول 

اعطای مجوز مدرسه فوتبال باشگاه استقلال را هم داد.
* طلبت را به صورت قانونی بخشیدی در آن جلسه؟

- بله به اعتبار قول آرش برهانی که بازیکن سالم و بی حاشیه ای در فوتبال 
ایران محســوب می شد، از طلبم گذشــتم و به صورت قانونی با امضا و اثر 

انگشت و انجام تشریفات معمول، طلب را بخشیدم.
* یعنی الان طلب 127 میلیونی از دو ســال قبل را به هوای 

قولی که دادند بخشیدید و اصطلاحا هیچی به هیچی؟
- بله دیگر. تجربه ای شــد برای من که دیگر به هیچ کسی اعتماد نکنم. 
نمی دانم الان در این وضعیت کسی به خود آنها بگوید یک میلیون تومان 
دســتی بدهید، می دهند که با من این کار را کردند؟ بخواهم سر و صدایی 
کنــم و چیزی هــم بگویم، دو تا انگ هم به مــن می زنند که دیگر اصلا 

سمت شان نروم!
* صحبت پایانی؟

- نه، عرض خاصی نیســت فقط خدا را شــاکرم که می خواستم از پایه ها 
کارم را شروع کنم، اما الان در بزرگسالان کشور تیم دارم و امیدوارم همیشه 

هوایم را داشته باشد.

 تیم نفت مسجدسلیمان در شرایطی که شروعی خوب در لیگ امسال داشت و تا هفته ششم 
موفق شده بود 8 امتیاز کسب کند، به یک باره سه باخت متوالی را پذیرفت. در همین خصوص 
مسلم مجدمی، هافبک نفت مسجدسلیمان به خبرنگار ما گفت: بعد از هفته ششم، بازی های 
لیگ متوقف شد که این موضوع به ضرر ما تمام شد. بعد از این وقفه برخی تیم ها بهتر نتیجه 
گرفتند و برخی تیم ها نتایج خوبی کســب نکردند. در هر صورت این مسائل را باید به حساب 
اتفاقات فوتبال نوشت. متاسفانه دو باخت سنگینی که داشتیم روحیه بچه ها را پایین آورد اما 
نباید فراموش کنیم که فوتبال است و از این قبیل اتفاقات برای تیم های بزرگ هم پیش می آید. 
وی درباره غیبتش در دیدار با نساجی و گل گهر که با شکست های سنگین نفت مسجدسلیمان 
همراه شد، عنوان کرد: این تصمیم کادر فنی بوده که من در این بازی ها بیرون باشم. طبیعتا 
سرمربی و کادر فنی برای هر بازی بنا بر صلاحدید تصمیماتی می گیرند که برای همه ما قابل 
احترام است. البته من سرماخوردگی شدیدی داشتم و این موضوع هم تاثیرگذار بود. این بازیکن 
در خصوص تقابل با مس رفسنجان در هفته دهم گفت: به اعتقاد من امسال همه تیم ها قدرتمند 
هستند. درست است که مس رفسنجان از لحاظ امکانات و هزینه بسیار بهتر از ما بوده اما هر 
بازی شرایط خاص خودش را دارد. این تیم حسابی هزینه کرده و شاید قرارداد چند بازیکن آنها 
با مجموع رقم قراردادهای تیم ما برابری کند اما این ها دلیل نمی شود که به سه امتیاز این بازی 
خانگی فکر نکنیم.هافبک نفت مسجدسلیمان درباره عملکرد خودش در فصل جدید یادآور شد: 
هدف همه ما این است که به تیم کمک کنیم، به همین دلیل تمام انرژی و توان مان را صرف 
این مسئله می کنیم. فوتبال است و گاهی اوقات روز خوبی برایت نیست اما به خاطر هواداران و 

مردم مسجدسلیمان، نه من و نه هیچ یک از بازیکنان در زمین کوتاهی نمی کنیم. 

در ماه های گذشته به ویژه پس از برگزاری مسابقات جام ملت های فوتسال زنان در اروپا و 
جام ملت های فوتسال مردان در آسیا، دختران ایرانی که مدافع عنوان قهرمانی در آسیا هستند 
نسبت به عدم برگزاری این مسابقات اعتراض کردند. جام  ملت های فوتسال زنان در آسیا در 
ســال های ۲۰۱5 با حضور هشت تیم و در سال ۲۰۱8 با حضور پانزده تیم برگزار شد که در 
هر دو دوره ی گذشته، تیم فوتسال زنان ایران موفق به کسب عنوان قهرمانی شد و در حال 
حاضر با توجه به عدم برگزاری این مسابقات در سال های اخیر، دختران ایرانی مدافع عنوان 
قهرمانی این رقابت ها تلقی می شــوند. بعد از کسب دو قهرمانی متوالی و درحالی که انتظار 
می رفت برای دور سوم این مسابقات تیم های بیشتری نسبت به سال ۲۰۱8 در این تورنمنت 
حضور داشته باشند، ویروس کرونا و تعطیلی مسابقات آسیایی رویای هت  تریک دختران ایرانی 
در مسابقات آسیایی را دست خوش تغییر کرد و بر اساس تصویب AFC کلیه مسابقات تا 
اطلاع ثانوی به حالت تعلیق درآمد.درحالی که با شروع جام  ملت های فوتسال زنان در اروپا و 
سپس از سرگیری مسابقات فوتسال آسیا در بخش مردان، دختران ایرانی منتظر بازگشت جام 
ملت های آسیا به تقویم AFC بودند، رسانه ها خبر از عدم برگزاری مسابقات تا سال ۲۰۲6 
را دادند، این درحالی بود که تقویم ارائه شده توسط AFC، صرفاً مسابقات مردان را پوشش 
می داد. با انتشار تقویم مسابقات مردان و دامن زدن رسانه ها به برگزار نشدن مسابقات زنان 
در سطح آسیا، ستاره های فوتسال زنان ایران یک کمپین اینستاگرامی تشکیل داده و بدین 
 AFC صورت اعتراض خود را به کنفدراسیون فوتبال آسیا نشان دادند، آنها در یک پیام به
خواســتار از سرگیری برگزاری مسابقات آسیایی زنان شده و از مردم نیز خواستند که آن هارا 

در این پویش همراهی کنند.

سیدعباسی: امتیاز فتح الله زاده 
محبوبیت هواداری است

گلایه شدید مدافع سابق استقلال از آرش برهانیتوضیح مهم گرشاسبی درباره احضار وریا

مجدمی: نفت مسجدسلیمان تیم 
خوبی است

 بازگشت یک تورنمت مهم 
AFC به تقویم


